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Mødedeltagere: 
 
Mødet afholdes kl 17 -20 på GXU. 
Der serveres en let anretning 
 
Mødedeltagere: 

Forældrevalgte  
Per Gulstad 
Morten Frank 
 
 

 
 
 
 

Medarbejderrepræsentanter  
Aino Dvinge 
Tobias Wendt Jensen  
 
 

   
Fra organisationer med interesse i 
GXU 
Tue Hækkerup (Afbud) 
Eva Steensen (Afbud) 
Tina Jensen  
Karina Marcher (Afbud) 
Vakant 

 
 
 
 

 

Elevrepræsentanter 
Vakant 
Vakant 

 
 

Sekretærer 
Jesper Væver Jensen 
Annette Thisted  
Mia Langner  

 

 

 
 

 
 

Dagsorden Bemærkninger og bilag 

426 Godkendelse af dagsorden Godkendt 

427 Godkendelse af referat Godkendt 

428 Undervisningsdifferentiering i 
matematikundervisningen 
 
Matematik lærer Helga Brandt 
Henriksen giver eksempler fra sin 
praksis  

Helga gav eksempler på, hvordan hun arbejder med 
matematik med fokus på differentiering og me-
ningsskabelse for eleverne. 
Bestyrelsen udtrykte stor tilfredshed med måden at 
arbejde på – også selv om medlemmerne blev sat til 
at løse opgaver 
  

429 Økonomi 
a) Opfølgning på budget 

2023 
b) Budgetaftalen for 2024  

Indvirkning på GXU 
 

 
a) Budgetopfølgningen blev gennemgået. Der 

er enkelte store poster, som endnu ikke er 
bogført, men forventningen er, at vi kom-
mer ud af 2023 med et fornuftigt regnskab.  
Det er usikkert hvilken overførselsadgang, 
der er til 2024 grundet presset på den sam-
lede økonomi på den kommunale konto til 
støttekrævende børn og unge. 
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På baggrund af henvendelser fra visitationen 
og en konservativ anvendelse af midler, har 
vi besluttet at åbne en klasse mere i Heltids-
undervisningen. I den forbindelse har vi re-
krutteret til tre lærerstillinger og 1½ pæda-
gogstilling. 

b) Budgetaftalen for 2024 påvirker GXU på tre 
områder. Læringscampen bliver afviklet. 
GXU har overtaget driften af Kantinen. Det 
tildelte lønbudget kan ikke dække de fakti-
ske udgifter. Det bevirker at vi har sat gang i 
en proces, hvor en medarbejder skal varsles 
ned i tid. 
Erhvervsplaymakeren er blevet en fast post 
på budgettet i årene fremover. 
   

430 GXUs ansøgning til at blive Eras-
mus+ akkrediteret. 
 Formål og visioner for internatio-
nalt samarbejde. 
 

GXU har sendt en ansøgning om akkreditering til 
Erasmus+. Vi vil gerne søge inspiration andre steder. 
Vi vil søge mobilitetsprojekter for både elever og læ-
rere. 
 
Hvis ansøgningen bliver godkendt kan vi i de kom-
mende fire år søge EU midler til internationale pro-
jekter og projekter med fokus på demokratisk dan-
nelse. 
Det første projekt har vi allerede søgt om midler til. 
Det er et lille projekt for kommunens Fælleselevråd, 
der forhåbentlig kan tage til Ungdomsøen og ar-
bejde med demokrati og unge stemme. 
 
Vi har søgt akkreditering bredt på ungdomsområdet 
frem for skoleområdet indenfor Objective 1 og 2.  
 
Objective 1 handler om unge med færre mulighe-
der. Vi forestiller os at deltage i og skabe projekter 
projekter og videreuddannelse af personalet. 
Vi vil søge inspiration i andre lande til de inklude-
rende aktiviteter herunder fritidsjob, praktikker og 
samarbejdet med erhvervslivet. 
 
Objective 2 handler om medskabende medborgere. 
Gladsaxe kommune er Unicef børneby og Verdens-
måls kommune. Vi har gerne ville kombinere disse 
målsætninger. Vi har fokus på kulturmøder med ud-
gangspunkt i modtagerklasserne. 
 
Vi søger blandt andet samarbejde med Solna i 
Stockholm, som er venskabsby 
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Det er vores ambition i 2024 at deltage i et projekt 
for medarbejdere og et for elever og 2 af hver i 2025 
og 2026. 
 
Bestyrelsen vil gerne på det næste møde høre om 
FGU-Nords erfaringer. 
 

431 Opdatering på genhusningen af 
Søborg skole 

 

Forvaltningen har påtaget sig opgaven med at finde 
egnede lokaler til de GXU aktiviteter, der ikke er 
plads til på GXU i ombygningsperioden. Det drejer 
sig om 10. klasse, J-klasserne og førstehjælp. 
Vi har understreget nødvendigheden af, at der er en 
plan på plads, inden vi påbegynder planlægningen 
af næste skoleår. 

432 Samarbejdet mellem bestyrelsen 
og det politiske udvalg 

a) Ny mødestruktur for sko-
lerådet 

b) Rammerne for det årlige 
møde mellem bestyrelsen 
og det politiske udvalg er 
ændret, så mødet afhol-
des i bydele. GXU er sam-
men med Gladsaxe skole 
og Vadgård skole. 
Mødet er berammet til 
10. januar kl. 16.30 – 
18.00  

 

 
 

a) Taget til efterretning 
 

b) Formen på mødet med BUU blev af Bestyel-
sen modtaget med udbredt skepsis. Det fo-
rekommer svært at få en samlet dialog med 
udvalget sammen med to folkeskoler på 1½ 
time. 
Jesper skal tale med skolelederne om at af-
holde et møde sammen med bestyrelsesfor-
personerne for Gladsaxe og Vadgård skoler 
for at udarbejde dagsordnen. Der var ikke 
tilslutning til BUUs forslag om at bestyrel-
serne holder et fællesmøde inden. 
 
Bestyrelsen drøftede herefter hvilke emner 
det kunne være relevant at tage op på mø-
det med BUU.  
- Vi bør benytte muligheden til at ”lave re-

klame” for GXU 
- Man kan tage udgangspunkt i Regerin-

gens folkeskoleudspillet og fremhæve, 
hvor GXU kan byde ind. 

- Bekymringen for personalegruppen og 
arbejdsmiljøet i forbindelse med gen-
husningen af Søborg skole og den deraf 
følgende opsplitning af GXUs aktiviteter. 

- Man kan fremhæve GXUs kapacitet til at 
bidrage til færre elever visiteres til dyre 
udenbys tilbud. 

- Man kunne vise borgerrejsen igennem 
bureaukratiet for unge og deres familier 
i forbindelse med visitationen til GXU og 
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andre specialtilbud? Evt. med inspiration 
fra ug.dk 

 
På baggrund af invitationen til mødet med BUU be-
sluttede bestyrelsen at rykke mødet den 16. januar 
til den 10. januar, og således afholde det ordinære 
bestyrelsesmøde samme dag. Jesper skal undersøge 
om mødet kan holdes på GXU 

433 Ordet frit 
 

 

 
 
 
 


